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Ekstraordinært årsmøte om GULL AV GRUS-prosjektet. 19.09.2015

 

Framdrifta av GULL AV GRUS-prosjektet er svært god. I går skreiv vi om at dekket til kunstgrasbanen
kjem allereie på onsdag, og planane for området rundt er også klare slik at vi snart kan få ein flott
aktivitetspark for alle aldersgrupper sentralt i bygda. Mandag 5.oktober kl.20 vert det ekstraordinært
årsmøte i idrettslaget der mellombels finansiering av kunstgrasbanen står på sakslista. Møtet er i
skulen.

 
Om de vil ha større skrift, kan de klikka på innkallinga over.
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